
Protokół XIII.2025 
z obrad XIII Sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty  

w dniu 6 czerwca 2025 r.  

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Michał Błachowicz 
2. Elżbieta Błaszczyk 
3. Arkadiusz Florczak 
4. Łukasz Frątczak 
5. Przemysław Grabarczyk 
6. Tadeusz Grzelak 
7. Paweł Jatczak 
8. Przemysław Jerzmanowski 
9. Aneta Jeziorska 
10. Elżbieta Kamińska 
11. Maria Kuleczko 
12. Bartosz Malanowski 
13. Krzysztof Pałczyński 
14. Maria Szewczyk 
15. Edyta Wicińska 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 
XIII  Sesję Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Przemysław  Grabarczyk, 
witając wszystkich przybyłych. Stwierdził kworum  - obecnych 12 radnych.  
 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Góra  Świętej Małgorzaty. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra Świętej Małgorzaty na lata 
2025-2034.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2025.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS. 

7. Przyjęcie sprawozdania z podjętych przez Radę Gminy Góra Świętej Małgorzaty uchwał w 2024 roku. 

8. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 i prognozy na rok 2025.  
9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 
Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu: 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS, ze względu na 
brak opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad po zmianie. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 



 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Michał Błachowicz, Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Tadeusz 
Grzelak, Paweł Jatczak, Przemysław Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Bartosz 
Malanowski 

 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk, Edyta Wicińska 
 
 
3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Góra Świętej Małgorzaty.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Michał Błachowicz, Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Tadeusz 
Grzelak, Paweł Jatczak, Przemysław Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Bartosz 
Malanowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk, Edyta Wicińska 
 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2025-2034. 
 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, iż projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu wszystkich 
komisji Rady Gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2025-2034.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Michał Błachowicz, Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Tadeusz 
Grzelak, Paweł Jatczak, Przemysław Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Bartosz 
Malanowski 

 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk, Edyta Wicińska 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2025. 
 



Projekt uchwały został szczegółowo omówiony przez Panią Skarbnik Teresę Kaźmierczak na  posiedzeniu wszystkich 
komisji Rady Gminy. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Michał Błachowicz, Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Przemysław Grabarczyk, Tadeusz Grzelak, Paweł Jatczak, 
Przemysław Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Bartosz Malanowski 

 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Łukasz Frątczak 

 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk, Edyta Wicińska 
 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędzów AEQUITAS. (punkt zdjęto z 
porządku obrad) 
 
 
7. Przyjęcie sprawozdania z podjętych przez Radę Gminy Góra Świętej Małgorzaty uchwał w 2024 roku. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z podjętych przez Radę Gminy Góra Świętej Małgorzaty uchwał w 2024 roku. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Michał Błachowicz, Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Tadeusz 
Grzelak, Paweł Jatczak, Przemysław Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Bartosz 
Malanowski 

 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk, Edyta Wicińska 
 
 
8. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 i prognozy na rok 2025. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 i prognozy na rok 2025.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 



Michał Błachowicz, Elżbieta Błaszczyk, Arkadiusz Florczak, Łukasz Frątczak, Przemysław Grabarczyk, Tadeusz 
Grzelak, Paweł Jatczak, Przemysław Jerzmanowski, Aneta Jeziorska, Elżbieta Kamińska, Maria Kuleczko, Bartosz 
Malanowski 

 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Pałczyński, Maria Szewczyk, Edyta Wicińska 
 
9. Sprawy różne. 

Pan Wójt poinformował wszystkich obecnych o pracach i inwestycjach jakie obecnie trwają na terenie gminy jak 
również o tych, które będą wykonywane w najbliższym czasie.  

Pan Radny Przemysław Jerzmanowski zgłosił wniosek o naprawę,  wyrównanie drogi od drogi 703 w kierunku 
Podgórzyc, by móc tam przejechać samochodem? 

Pan Radny zgłosił również zapytanie czy jednostki OSP z terenu gminy składały wnioski na dofinansowanie do 
zakupu samochodów?, ponieważ czytał, że taka możliwość była. Pan Wójt wyjaśnił, że nic w tym temacie nie wie, a 
jeśli chodzi o sprawę drogi to w czerwcu będzie firma, która będzie naprawiała drogi gminne to zostanie ta droga 
poprawiona w miarę możliwości. 

 
Pan Radny Bartosz Malanowski w imieniu KGW Ambrozia i OSP w Ambrożewie zaprosił na piknik w Ambrożewie, 
który odbędzie się 29 czerwca 2025 roku (niedziela) godz. 15.00, przy Ochotniczej Straży Pożarnej w Ambrożewie. 

Pan Radny Michał Błachowicz zgłosił zapytanie czy w ramach tego zadania na które sołectwo Nowy Gaj otrzymało 
dofinansowanie byłaby możliwość dopisania do projektu wykonanie przy szkole boiska do piłki plażowej. Jest tak 
dużo miejsca, koszt byłby niewielki? Pan Wójt wyjaśnił, że na pewno nie w tym programie, to co zawarte we 
wniosku jest rzeczą świętą i nie można już nic zmieniać. 

Pan Radny Łukasz Frątczak nawiązując do rozmowy dotyczącej budowy ronda w Górze św. Małgorzaty, która była 
na poprzedniej sesji, przedstawił informację Komendanta Powiatowego Policji w Łęczycy, która przedstawiała 
wypadkowość z ostatnich 5 lat z której wynika, iż odnotowano 8 zdarzeń drogowych w tym 7 kolizji i 1 wypadek 
drogowy, nie odnotowano zdarzeń ze skutkiem śmiertelnym. Pan Radny stwierdził, że jeśli to był jedyny argument 
budowy ronda to powinno się ono znajdować w Ambrożewie. 

Pani sołtys sołectwa Orszewice zgłosiła wniosek o umieszczenie przy skrzyżowaniu w Ambrożewie lustra jadąc od 
strony Karsznic. Również Radni Bartosz Malanowski stwierdził, że należy coś w tej sprawie zrobić, jest tam bardzo 
słaba widoczność. Dobrym przykładem jest oznaczenie kolejnego skrzyżowania jadąc w kierunku Leśmierza. 
 
Pan Radny Łukasz Frątczak zabrał głos w sprawie wyborów. Na zebraniu walnym Pan Wójt źle ocenił współpracę z 
zarządem i strażakami z OSP z Tumu. Było pytanie dlaczego wyborów nie można zorganizować w szkole w Tumie, 
jedynym argumentem jaki padł to były standardy jakim był podjazd dla osób niepełnosprawnych. Wchodząc na 
stronę Państwowej Komisji Wyborczej takich standardów nie było również w szkole w Nowym Gaju i DPS Karsznice. 
Wyborcy nie zawiedli mimo, że lokal był daleko. Trzeba pomyśleć o lokalu 1 Obwodowej Komisji Wyborczej w 
szkole w Tumie. 

Pani sołtys sołectwa Orszewice zgłosiła problem drogi tzw. Trytwy. Rozpoczęła się dyskusja w tej sprawie. Głos 
zabrał Przewodniczący Rady. 
 
10. Zakończenie posiedzenia. 

XIII Sesję Rady Gminy zakończył Przewodniczący, dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
Na sesji podjęto dwie uchwały  od Nr XIII.60.2025 do Nr XIII.61.2025 
Obrady trwały od godz. 14:00 do godz. 14:55 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała: 
Dorota Kustosik 
Załącznikiem do protokołu Nr XIII.2025 z XIII Sesji Rady Gminy jest nagranie z obrad.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


